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§ 6   

Svar på medborgarförslag om att anlägga en idrottshall i 
Spånga 

Beslut 

1. Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag. 

2. Att ärendet skickas till idrottsnämnden tillsammans med 

stadsdelsnämndens beslut. 

 

Att i övrigt anföra 

Spånga-Tensta är en stadsdel där det bor många ungdomar. Här finns 

många aktiva idrottsföreningar som representerar en mångfald av 

idrotter. Den trånga sektorn för verksamheterna är tillgången till hallar 

och detta gäller såväl i gamla Spånga som i Tensta. Det är angeläget 

att detta uppmärksammas när nya hallar planeras i Stockholms stad.  

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att anlägga en idrottshall 

på ängarna vid Spånga IP. Förvaltningen har fått ett svar från 

idrottsförvaltningen som är den förvaltning som ansvarar för 

anläggandet av nya idrottshallar. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 6 november 2013.  

Dnr 637-2013-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) lade gemensamt för FP+M+C 

fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S att 

nämnden skulle ställa sig bakom FP+M+C:s förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog gemensamt för MP att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.   

 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom förvaltningens förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C+S:s förslag. 

forts. 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 12 DECEMBER 

2013 

BLAD 9 

 

  

forts § 6 
 

Reservation 1 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Tomas 

Beer (MP) till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 

Att nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag.” 

 

Reservation 2 

Reservation anmäldes av ledamoten Jonas Ljungstedt (V) till förmån 

för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 

Att nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag” 

__________________ 

 

 


